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PROCES  - VERBAL 
 
 
 
 Încheiat astăzi 07.04.2020 cu ocazia şedinţei extraordinare a Consiliului 
Local al oraşului Ocnele Mari convocat prin Dispoziţia nr.85/03.04.2020, emisă de 
primarul or.Oc.Mari, la care participă un număr de 13 consilieri din totalul de 13 
consilieri în funcţie.  

 
 

ORDINE DE ZI: 
 
 

1. Proiect de hotărâre privitor la: aprobarea documentelor necesare demararii 
procedurii de atribuire a Contractului de delegare prin concesiune a 
Serviciului de salubrizare constand din colectare, transfer si sortare a 
deseurilor municipale in Judetul Valcea. 
Initiator: Primarul orasului Ocnele Mari. 
Ordinea de zi a fost aprobată cu 13 voturi „pentru”. 
S-a trecut la punctul 1 de pe ordinea de zi: „Proiect de hotărâre privitor la: 

aprobarea documentelor necesare demararii procedurii de atribuire a Contractului 
de delegare prin concesiune a Serviciului de salubrizare constand din colectare, 
transfer si sortare a deseurilor municipale in Judetul Valcea”. 

Domnul presedinte de sedinta, Sasu Remus-Gabriel, explica ca este vorba de 
colectarea, transportul si sortarea deseurilor municipale, si nici decum de maturatul 
si caratul gunoiului stradal, acesta facandu-se in continuare prin personalul angajat 
al primariei orasului Ocnele Mari. 

Domnul consilier local Nitescu Mihai intreaba daca pentru ridicarea 
deseurilor va ramane in continuare SC URBAN SA. 

Domnul presedinte de sedinta, Sasu Remus-Gabriel, raspunde ca dupa 
aprobarea documentelor necesare demararii procedurii de atribuire a contractului 
de delegare prin concesiune a Serviciului de salubrizare constand din colectare, 
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transfer si sortare a deseurilor municipale in Judetul Valcea, ADI Salubrizare va 
organiza o  licitatie publica, intrucat legea nu prevede altfel. Pana la aflarea 
castigatorului acestei licitatii, gunoiul menajer va fi colectat in continuare de catre 
SC URBAN SA. 

Domnul Primar, Patru Mihai spune ca pretul va fi cu siguranta mai mic, dat 
fiind faptul ca se va plati doar cantitatea de gunoi produsa, si nu vor mai fi platite 
cantitati estimative asa cum sunt prevazute in hotararea de Consiliu Local. 

Domnul presedinte de sedinta spune ca orasul Ocnele Mari avea obligatia sa 
colecteze gunoiul selectiv de ceva timp, insa din motive tehnice nu s-a putut 
realiza. 

S-a supus aprobării proiectul de hotărâre care a fost adoptat cu 13 voturi 
„pentru”. 

Nemaifiind alte probleme pe ordinea de zi domnul preşedinte de şedinţă 
anunţă închiderea lucrărilor şedinţei, mulţumind pentru participare. 
      
 
 
 
 
 
PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,           SECRETAR GENERAL OR.OC.MARI,   
                                                                    jurist 
   SASU REMUS-GABRIEL                    MATEI MIHAELA-CRISTIANA 
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